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FITXA D’ASSISTÈNCIA A LES COMISIONS EXTERNES DE LA 
FELIB 
 
 
Nom del representant : Joan Ferrà Martorell 
 
Ajuntament de : PUIGPUNYENT 
 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit : 
 
COMISSIO D'EDUCACIO 
 
 
 
Dia: 2 de desembre de 2009. 10,00 h. 
 
Lloc : FELIB 
 
 
INFORMACIÓ DE LA COMISSIÓ: 
 

− Proposta i aprovació del calendari de tasques a rea litzar pels ajuntaments que han 
de posar en marxa les escoletes el mes de setembre de 2010. S'adjunta. Però les 
fites més a tenir en compte són: 
− Previsió de costos d'equipament: novembre de 2009 
− Aprovació i publicació dels plecs . Publicació com a molt tard el març de 2010. 

S'acorda fer-ho igual que les reunions mantingudes amb cada ajuntament per la 
gestió eficaç de les escoletes, és a dir, reunions ajuntament per ajuntament, on hi 
haurà de ser present l'assessor jurídic de la FELIB . El calendari el durà l'IEPI. 

− contractació de personbal: entre maig i agost de 2010 
− admissió d'alumnat: entre març i maig de 2010 
− meses contractacio i adjudicació març-abril 2010 
− Equipament i contractació de serveis  dels nous centres: entre maig i agost de 

2010: s'haurà de fer un concurs, per l'equipament, pels càterings (els preus 
estandarts oscil·len entre 4-4'5 i 5-5'5 euros), pels serveis de neteja. La FELIB , pot 
fer una espècie de concurs marc, o d'ofertes col·lectives, pels serveis de les 
escoletes. Palma ja té feta la licitació pel mobiliari, la qual ens pot servir de 
referència, Iziar, del patronat d'escoletes de Palma, pot atendre a en Pedro per 
preparar el tema. 

 
− Programari de gestió d'escoletes : 

− Gestió de quotes 
− Gestió d'alumnat i admissió. 
− Gestió de nòmines, etc. 
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− Es podria fer feina conjuntament IEPI, FELIB i Consell per esbrinar quin programari 
hi ha disponible i quin és recomanable. S'hauria de provar el GESTIB de la 
Conselleria d'Educació en un conjunt d'escoletes (Puigpunyent s'ofereix). L'IMI de 
Palma també té feina feta i es pot sondejar. 

 
− l'IEPI coordinarà i engegarà un pla de formació i s eguiment de noves i nous 

directores i directors . Per això fa falta que l'Ajuntament nomeni la/el director/a pel mes 
d'abril, hi pot haver casos que cada ajuntament o centre presenti dues o dos 
candidats/es. I aquests/es haurien de tenir un parell d'hores cada setmana 

 
− Es presenten la proposta de logotips  per identificar les escoletes que integrin la xarxa 

d'escoletes públiques de les Illes Balears. Els cartells de les obres ja són uns altres que 
estan a la convocatòria d'ajudes per fer les obres. 

 
− Admissió d'alumnes : Hi ha algunes reflexions a fer en alguns temes com: 

− Prioritzar l'admissió de nins amb pares aturats o amb pares que fan feina tots dos?. 
Pareix que és més lògic prioritzar la reconciliació de la vida familiar i laboral, per tant 
s'hauria de prioritzar l'admissió de nins/es amb pares que fan feina. 

− La renda familiar, s'ha d'anar molt en compte amb aquest punt, faria falta un informe 
de serveis socials que impliqui una visita al domicili familiar. 

− Acordam repassar l'Ordre per veure si hi ha algun punt que pugui derivar alguna 
altra problemàtica. 

− De totes maneres s'ha de tenir en compte que cap dels criteris particulars que es 
fixin poden anar en contra de la LOE. 

 
 
La propera reunió  serà dia 16 de desembre a les 12 hores a la FELIB. Es debatrà el tema de 
l'ordre d'admissió d'alumnes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Heu de remetre la fitxa a:  
 
felib@felib.es  
 
o bé per fax: 971 76 31 02 


